
Til rette vedkommende alle sundhedsordfører samt sundhedsudvalget  
  
Jeg tillader mig at kommenterer på et spørgsmål 4 fra den 11-1-2022 hvor Magnus 
Heunicke svare at det ikke er muligt at redegøre for hvor mange følgesygdomme det 
stammer fra tandsygdomme og hvad det koster samfundet, det kan jeg ikke forstå ikke 
kan lade sig gøre for en Minister?  
 

Det vil gøre en gøre en stor forskel på hvad man kan spare i sundhedsvæsnet på de 
rigtigt mange følgesygdomme og hvad det koster samfundet at lade være. 
 

Det samme omfatter også folk der bliver fastholdt i sociale ydelser der bliver afvist på 
arbejdsmarkeder grundet dårlige tænder. 
 

Der er pt 14 ordninger man kan søge, hvad koster det samfundet i sagsbehandling 
samt administration. 
og hvor meget gives det i tilskud i disse ordninger?  
 

Jeg vil også spørger ind til hvordan Magnus Heunicke siger at det vil koste ca. 8 
milliarder at få tandlæge over skatten er der en udregning på det? 
  
Jeg bemærket også mærke til da Rasmus Horn Langhof gik på talerstolen steg beløber 
med ca.4 milliarder hvilket jeg også sætter spørgsmålstegn ved.  
  
Er det muligt at vores gruppe på 117500 medlemmer Tandlæge betalt over skatte for 
alle i Danmark kan bede om et svar. nok Danmarks største privatstiftet gruppe på 
Facebook 
  
Med venlig hilsen   
Dunja Fogelberg og Sacha Uldahl   
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